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Salutació
Benvolguts anglesencs,

Hem deixat enrere Les Gales i la Festa del Remei, dues festes

emblemàtiques de la nostra Vi la. La vostra elevada assistència a tots els

actes així com el compromís i trebal l de les persones voluntàries i de la

Comissió de Festes, han fet possible que aquestes festes fossin un èxit. En

aquest butl letí trobareu molts reportatges interessants. Com sempre, el

planter de joves anglesencs que destaquen en diferents discipl ines, tant

culturals com esportives, ens fan sentir molt orgul losos, i sobretot, molt

esperançats. Des del Consistori municipal els fel icitem efusivament, així

com també animem a tots els joves que s’esforcen dia rere dia per assol ir

els seus objectius.

Per fi hem rebut la confirmació definitiva que podem tirar endavant la

darrera pròrroga del Pla de Barris que vam sol ·l icitar ara fa gairebé un any.

Ja tenim la confirmació que la General itat ens retornarà un 75% del cost

de totes les obres. Les actuacions que podrem dur a terme amb aquesta

subvenció venen marcades des de l ’ in ici del Pla de Barris, que data del

2010 i es centren exclusivament en el nucl i antic i h istòric de la Vi la.

Concretament són: el canvi de l ’enl lumenat per mil lorar l ’eficiència

energètica, la pavimentació del carrer del Molí, l ’ampl iació de les voreres

del carrer d’Aval l i reformes en accessibi l i tat i usabi l itat de l ’hotel d’entitats

de la Plaça de la Vi la. Ens plau anunciar que les l lums de led ja han estat

encarregades al fabricant i que esperem poder-les col ·locar abans de

Nadal . La resta d’actuacions s’han de fer durant el 2017.

Les obres del pol ivalent i sala de bal l per mil lorar-ne la seguretat

comencen el 17 d’octubre i estaran acabades abans de Nadal . Si el

fabricant compleix els terminis, podrem estrenar grades retràcti ls amb

butaques noves per gaudir dels Pastorets! La l icitació per la compra de

nous jocs infanti ls va quedar deserta perquè les ofertes rebudes no

compl ien alguns dels requeriments demanats. S’ha hagut de tornar a

iniciar una l icitació nova, que esperem que aquesta vegada prosperi , i així

els més petits puguin divertir-se amb jocs més nous i moderns.

Ens plau també anunciar que, després de molts anys, la problemàtica

històrica de manca de connexió a la xarxa de sanejament que hi havia al

final del carrer de les fàbriques ha estat solucionada. En els darrers anys,

aquesta situació s’havia agreujat per problemes d’obstrucció a la

conducció de desguàs, comportant abocaments superficials que afectaven

l ’entorn d’aquests habitatges amb males olors i altres molèsties.

Finalment, s’han col ·locat tubs, bombes i la instal ·lació elèctrica necessària

per connectar-ho al clavegueram.

Abans de desitjar-vos una bona temporada de castanyes, bolets i panel lets,

aprofito per convidar-vos a les dues primeres sessions de Govern Obert,

que tindran l loc a la Sala Fontbernat el 3 i 12 de novembre, en les quals us

expl icarem quines eines teniu a l ’abast per participar, opinar i ajudar el

poble a mil lorar. A la vostra disposició!

Àstrid Desset, Alcaldessa
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Subvencions

Grups Municipals

Recull de Gales

Especial Joves amb empenta

Espai Entitats

Acte de reconeixement

Fem un cop d'ull a...

Informació de Servei

Telèfons d'interés

Ajuntament 972420058

Policia Municipal 616909050

CAP Anglès 972421498

Centre de Dia 972421108

Assistent social 972421245

Biblioteca 972423720

Jutjat de Pau 620063091

Consorci Ter Brugent 972422482

Col·legi Pompeu Fabra 972423362

Llar d'infants 972423614

FEDAC Anglès 972421206

I .E.S. Rafael Campalans 972421207

Piscina I Pavelló 972424320

Llar de jubilats 972424549

Parròquia de St. Miquel 972420253

Correus 972422221

Crèdits

Disseny i edició: Ajuntament d'Anglès

Portada: Comisió de Festes

Dipòsit Legal: GI-236-1996

Amb la col ·laboració de:

Sumari
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Inauguració de la ruta Remedios Varo

Fa 108 anys, l ’any 1908, Remedios

Varo va néixer a Anglès i va morir a

Ciutat de Mèxic el dia 8 d'octubre de

1963.

Casual itats del destí, el passat 8

d'octubre vam inaugurar la Ruta que

es va preveure dins els actes de

l ’any 2008 celebrant el centenari del

seu naixement a Anglès. Aquests

plafons amb les vinculacions entre

l ’obra de l ’artista i la vi la d’Anglès

han estat durant 5 anys dormint a

l ’arxiu municipal per manca de

voluntat política per acabar de

col ·locar-les.

Ara es poden seguir i contemplar els

19 punts escampats per tot el poble

i que podeu trobar al plànol .

Remedios Varo, malgrat ser una gran

desconeguda a casa nostra, és tota

una personal itat a Mèxic i als Estats

Units. La col ·lecció de quadres més

important està exposada al Museo

de Arte Moderno de la Ciudad de

Mèxico, on hi té una sala dedicada a

la seva obra.

La ruta que presentem transcorre

per diferents indrets del municipi on

va viure fins a l ’edat de 6 anys.

Els exemples més evidents de la

vinculació de l ’obra de Remedios

Varo amb Anglès es poden copsar a

“El Flautista”, “Ciencia inúti l” ,

“Revelación o el Relojero”, “Icono”

“Premonición”, “Ruptura”, “Hacia la

Torre”, “Tránsito en Espiral”

“Microcosmos o Determinismo”,

entre d’altres.

En aquestes obres hi podem

distingir indrets tan emblemàtics

com la Fàbrica Burés, el Vapor de la

Burés, la Muntanya de Santa

Bàrbara, el Barri de Cuc, la Farga, …

Us convidem a seguir aquesta ruta

per conèixer mil lor l ’obra d’aquesta

artista de fama internacional tot

passejant per diversos racons de la

nostra Vi la.
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Projecte d'Acció Social

Atès que en data 15 d'abri l de 2016,

Dipsalut va obrir una línia de

subvencions per projectes que

l lu iten contra la pobresa i l ’exclusió

social , i donat que al municipi

d 'Anglès existeixen persones amb

problemàtica social d 'atenció

especial itzada, l 'Ajuntament va

presentar un projecte amb la

final itat d’oferir i acompanyar a

aquestes persones en la seva

integració social i laboral .

Recentement ha estat publ icada la

resolució per la qual s'atorguen

4800 al nostre projecte.

Els municipis del Ter Brugent, i

Anglès especialment, s’han vist molt

afectats per la crisi econòmica i

actualment no disposa de cap borsa

de trebal l específica. L’únic recurs

que s’ofereix en relació a la ocupació

de les persones en situació d’atur és

el «Punt d'Activació de la Feina» dut a

terme pel Consel l Comarcal dins el

marc del programa Salut i Crisi del

propi Dipsalut.

El col ·lectiu d'usuaris de serveis

socials especial itzats del municipi

presenta, a més, una dificultat

afegida a l 'hora de trobar una feina.

Són persones amb problemàtiques

d'atenció especial amb un risc

d'exclusió social molt elevat i

aquesta és la primera oportunitat

clara d'inserció socio-laboral .

El present projecte combina el

trebal l amb l ’atenció personal itzada

setmanal per part de la tècnica

d'inserció laboral de la Creu Roja

present al municipi que fa un

seguiment individual itzat de cada

cas, procurant fomentar l 'educació

per tenir cura de la pròpia salut i

l 'assol iment d'habi l itats per a la vida

(auto-coneixement, resolució de

confl ictes, apoderament, etc.).

Les tasques que real itzen la Marisol ,

l 'Antonio i la Micaela (els beneficiaris

del programa), són vetl lar pel bon

estat dels espais verds i parcs

públ ics, avisar d'actituds incíviques

que puguin observar, tant pel que fa

a ciutadans que l lencen deixal les o

pel que fa a la tinença d'animals, i

reforçar la neteja de diferents espais

públ ics.

El projecte està donant molt bons

resultats i seria molt interessant

al largar-lo per a totes les parts, però

s'ha l imitat a tant sols dos mesos

degut a les condicions de les Bases

de la Subvenció amb un import

màxim de 5000 per ajuntament i

fins a un 80% del cost total .

Objectius:

Els objectius que perseguim amb el

projecte d'Inserció Sociolaboral són:

-Fomentar la inserció

sociolaboral de col ·lectius

d’atenció especial itzada amb

alt risc d’exclusió social

-Augmentar les oportunitats

d’accés al trebal l dels

participants

-Trebal lar per l ’assol iment de

competències bàsiques en

l ’àmbit laboral i social .

-Empoderament sobre el seu

problema
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Nou Servei de Teleassistència

Servei de Custodia de Claus

El Servei de Teleassistència és un

servei d’atenció preventiu i de

proximitat orientat a persones en

situació de risc per diferents factors:

edat, sol itud, fragi l itat o

dependència.

A través d’aquest servei es garanteix

que les persones usuàries puguin

ser ateses les 24 hores del dia de

manera inmediata.

A través d’un aparel l que va

connectat al telèfon, l ’usuari , en cas

d’urgència, pot ser atesa des d’una

central d’atenció d’alarmes, qui

desprès de rebre l ’alarma es posen

en contacte amb els famil iars de

referència.

L’Ajuntament d’Anglès ha signat un

conveni amb l’empresa que dóna

aquest servei , que és Televida, per

tal de custodiar les claus d’aquel ls

usuaris que no tenen persones de

referència, o bé que aquests es

troben l luny del domici l i de l ’usuari .

Les claus d’aquests usuaris seran

custodiades per la Pol icia Local .

Quan es produeixi una situació

d’alarma, des de la central

d’alarmes s’avisarà a la Pol icia Local

perquè es dirigeixin al domici l i de

l ’usuari .

Els professionals dels serveis socials

són els que valoren la necessitat de

disposar o no del servei de

teleassistència. L’accés al servei es

real itza a través d’una sol . l icitud i

d’una entrevista amb la

famil ia/usuari . Aquest servei es

finança en part per la Diputació, en

part per l ’Ajuntament i en part pels

propis usuaris.

En els casos que el sol . l icitant

sobrepassi els criteris econòmics

que l ’ordenança regula, és orientat a

un servei de teleassistència privat.

Servei d’Intermediació en l’àmbit de l’habitatge

Es tracta d’un servei gratuït

d’ informació, assessorament i

intermediació per a les persones

que tinguin dificultats per afrontar

els deutes relacionats amb el seu

habitatge habitual , ja siguin deutes

en la hipoteca o en el l loguer, o bé

que es trobin en altres situacions

que suposin la pèrdua de

l ’habitatge.

Aquest servei l ’ofereix conjuntament

el Consel l Comarcal de la Selva i la

Diputació de Girona.

Els serveis que s’ofereixen són:

Informació i assessorament:
informació sobre les opcions

existents per afrontar el problema

dels deutes relacionats amb

l’habitatge principal i assessorament

personal itzat.

Proposta: Definició conjunta d’una

proposta de solució que faci

compatible el manteniment de

l ’habitatge amb la seva situació

econòmica actual .

Intermediació: Intermediació amb

entitats financeres mitjantçant

Ofideute o per mitjà del servei local ,

o bé amb el propietari en casos de

deutes en l loguer.

Derivació: derivació a altres serveis

quan sigui necessari .

Les persones interessades en

aquest servei s’han d’adreçar a:

Oficina Comarcal d’Habitatge de la
Selva:

Pg. Sant Salvador, 25

17430 Sta. Coloma de Farners

972 843 613 - 972 842 161

L’horari d’atenció a la ciutadania és

de dimarts a divendres de 9 a 14

hores.
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Manteniment i reformes a l'escola Pompeu Fabra

Durant les vacances escolars, s'han dut a terme importants obres

de reformes i de manteniment a l 'escola Pompeu Fabra.

El finançament de les obres ha anat a càrrec principalment del

Departament d'Ensenyament de la General itat de Catalunya que a

petició de la direcció del centre va reformar totalment els lavabos

d'educació infanti l i dues aules del primer pis. Dins d'aquesta

actuació també es van fer petites reformes en els accessos a dues

aules més. També s'ha impermeabi l itzat la tapa del dipòsit de gasoi l

que en els darrers anys tenia importants problemes de fi ltracions.

Per part de l 'Ajuntament s'ha col ·laborat en aquestes reformes

assumint la part de pintura de les quatre aules que han estat

reformades per Departament i amb el buidatge de l 'aigua i la

instal ·lació de nous sensors en el dipòsit.

A part de les actuacions del Departament, per part de l 'Ajuntament

s'ha fet un neteja a fons dels teulats i s'han canviat una gran

quantitats de teules malmeses pel temps ja que en la majoria dels

casos eren les originals de 1974. També s'ha fet nou el paviment

del porxo de P3, s'han pintat una part dels porxos i accessos, s'ha

posat una porta nova al magatzem i s'han adquirit una

desbrossadora i un bufador exclusius pel centre.
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Programa " Biblioteca Jove"

Des de que al passat mes de febrer

es va inaugurar la nova ubicació de

la Bibl ioteca Joaquim Bauxel l que,

sobretot a les tardes, el segon pis

del nou edifici s’ha convertit en

territori jove. Alumnes de l ’ institut,

ocupen l ’espai majoritàriament per

estudiar i fer deures, tot i que també

per a connectar-se a internet.

Aquesta real itat posa en evidència la

manca d’espais municipals de

trobada i participació que presenta

Anglès i en especial d’espais de

referència destinats a la joventut.

És per això que la regidoria de

joventut i la de cultura, de la mà de

la tècnica de joventut i de la

directora de l ’equipament municipal ,

engeguem aquest trimestre una

activitat mensual gratuïta dirigida

exclusivament per a joves majors de

11 anys.

La idea és aprofitar aquest espai de

reunió espontània dels i les joves del

municipi que s’ha donat, per anar

una mica més enl là i organitzar

activitats puntuals que puguin ser

del seu interès, per d’aquesta

manera anar donant resposta a les

seves necessitats relacionals, de

participació, d’oci i cultura. Les

activitats programades per aquesta

tardor són les següents:

- 3 octubre, a les 18:00 h. Aprèn i

crea el teu còmic amb Pixton. Porta

el teu portàti l o tauleta.

- 15 novembre, a les 18:00 h.

Dissenya i crea la teva xapa pel dia

internacional per l ’el iminació de la

violència contra les dones.

- 7 desembre, a les 17 h. Vine a

divertir-te! Tarda de jocs de taula

amb Cannet Jocs.

Així que a partir d’ara estigueu alerta

perquè d’ idees en tenim moltes! des

de pintar col ·lectivament la paret del

segon pis de la Bibl ioteca, fer un

tal ler de tècniques de concentració i

relaxació de cares als exàmens de

finals de curs, fins a alguna classe

de rima i hip-hop.

I òbviament si vosaltres, joves, teniu

qualsevol proposta d’activitat, acció

o iniciativa, no dubteu en fer-nos-la

arribar: 620203300 (Tanit, tècnica

de joventut).

Resum dels comptes de les Gales 2016
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Millores a la xarxa d’abastament d’aigua d’Anglès

L'Equip de govern va adjudicar a Aqual ia, empresa que

gestiona el Servei Municipal d’Aigües d’Anglès, la col ·locació

d’una nova canonada de la xarxa d’abastament d’aigua

potable al carrer Indústria, en el tram que va des del carrer

del Nord fins passat el carrer Eixample. En total s’han renovat

112 metres de canonada acabant així amb les averies

produïdes últimament i garantint un mil lor servei als veïns de

la zona, concretament dels carrers Indústria, Plaça Catalunya,

Plaça dels Hort, C/ del Nord i C/ Eixample.

A més, l ’empresa ha instal ·lat noves vàlvules per sectoritzar la

xarxa. Gràcies a aquesta actuació, a partir d’ara, en cas

d’avaria o de trebal ls de manteniment i reparació on s’hagi de

real itzar un tal l en el subministrament d’aigua els veïns, es

podrà real itzar les tasques afectant a un menor nombre de

cl ients.

L’obra, que ha durat dues setmanes, s’ha caracteritzat per la

dificultat en l ’execució degut al gran pas de vehicles i

persones en la zona afectada. Per agi l itzar l ’execució dels

trebal ls s’ha fet l ’obra civi l amb una màquina excavadora

especial .
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Manteniment dels espais i l'entron
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Ple ordinari 01 d'Agost de 2016

Inscripció al registre de la propietat de la declaració d'obra nova del CAP i la descripció de finques dels jardins
de Can Cendra. Es va proposar al plenari aprovar el Projecte de descripció d'obra nova i posterior segregació d'una

part de la finca registral 3112, anomenada «Jardins de Can Cendra», redactada pels serveis tècnics municipals. La

proposta fou aprovada per unanimitat.

Aprovació inicial del Pla de prevenció d'incendis forestals. Es va proposar l 'aprovació del Pla de Prevenció

d'Incendis Forestals d'Anglès, que té una vigència de quatre anys , 2016-2020. La proposta és va aprovar amb els

vots favorables de C.I .U. i Anglès, 2015 i amb l 'abstenció de P.A.U.

Actualització inicial del Pla de protecció civil (Pla multirisc). Es va presentar al plenari l 'aprovació i actual ització

del Pla de protecció Civi l del municipi d 'Anglès i manual d'actuació per riscos especials INFOCAT/SISMICAT/NEUCAT,

així com els annexos generals i programa d'implantació i manteniment del Pla de protecció Civi l del municipi

d 'Anglès. La proposta fou aprovada per unanimitat.

Aprovació de prestacions de neteja viària. Es va informar als senyors regidors, acordar l 'ampl iació de la prestació

del servei de neteja viària amb la inclusió de la neteja viària posterior a la real ització del mercat setmanal dels

diumenges, ja que és un servei que no va ser previst in icialment, així com l 'ampl iació de l 'horari de la deixal leria a 9

hores setmanals, incloent els dissabtes al matí, a partir de l '1 d'agost de 2016. La proposta quedà provada per

unanimitat.

Aprovació dels 2 dies de festa local per l'any 2017. A proposta del Consel ler d'Empresa i Ocupació, perquè es fixi

les festes locals per l 'any 2017, la corporació municipal per unanimitat va acordar posar les dues festes locals en els

dies següents: 4 de setembre de 2017 i 5 de juny de 2017.

Canvi de periodicitat de les sessions dels Plens ordinaris. Es va proposar establ ir que les sessions ordinàries del

Ple se celebrin bimensual-ment i tinguin l loc l 'ú ltim dimarts dels mesos imparel ls, a les 8 del vespre, amb efectes a

partir del mes de setembre d'enguany. La proposta és va aprovar per unanimitat.

Ratificació Decret 266, aprovació del conveni amb la Diputació de Girona pel finançament de la plaça de
directora de la biblioteca municipal. Es va informar als presents per aprovar el conveni entre l 'Ajuntament d'Anglès,

i la Diputació de Girona sobre el finançament de les despeses salarials de la plaça de directora de la la Bibl ioteca

municipal en el període 2016-2018, amb efectes retroactius de l '1 de gener de 2016 i fins el 31 de desembre de

2018. La proposta es va aprovar per unanimitat.

Ratificació del decret 441, adhesió al pla extraordinari d'assistència financera local 2016. Es va informar als

senyors regidors per que l 'Ajuntament s'adhereixi al Conveni subscrit entre la General itat de Catalunya i la Diputació

de Girona amb què s'estableix el Pla extraordinari d 'assistència financera local 2016. D'acord amb el que es preveu

en l 'esmentat Conveni , sol ·l icitar a la Diputació de Girona un pagament per import de 226.424.69 , per compte dels

crèdits que l 'entitat té enfront la General itat de Catalunya. La proposta es va aprovar per unanimitat.

Modificació del pressupost 12/2016, per suplement de crèdit. Es va proposar aprovar la modificació

pressupostària del pressupost 2016 per suplement de crèdit número 24/2016, dins el Pressupost. La proposta va

ser aprovada amb els vots favorables de C.I .U. i Anglès, 2015 i la abstenció de P.A.U.

Utilització de material municipal. Vista la moció presentada pel grup municipal P.A.U que demana que es faci un

replantejament de l 'acord en el seu dia, com podria ser les referents a les ordenances fiscals 14.-15.-19. On,

entenen que amb el replanteig, la uti l i tzació-prestació-espais, tindria un cost zero pels veïns del poble i que sigui la

brigada municipal qui dipositi el material al l loc de celebració i el retorni al l loc d'ubicació assignat per l 'Ajuntament.
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També, demanen que es deixin els espais municipals sense pagar a la gent del poble que no estigui registrada com

a entitat, sempre que la seva uti l i tzació sigui per a una formació social i cultural . La moció no va ser aprovada amb

les abstencions de C.I .U. i Anglès 2015 , i els vots a favor de P.A.U.

Requeriment previ al Consell Comarcal de la Selva en decomís de gossos preventivament perillosos. Es va
proposar al plenari interposar requeriment previ al Consell Comarcal de la Selva, perquè anul·li o revoqui l'acord
de la Comissió Permanent del Ple de data 5 de juliol de 2016, atès que s'ha procedit a modificar de forma

uni lateral el Conveni aprovat en data 5 de jul iol de 2006, referent a la recol l ida i control dels animals de companyia,

abandonats o perduts Se'l requereix perquè continuï prestant el servei de comís preventiu d'animals peri l losos, al

què ve obl igat d'acord amb la delegació efectuada i pel què està percebent la corresponent remuneració al

respecte; sense perjudici que el Consel l Comarcal de la Selva solucioni els problemes organitzatius interns que

exposa a la relació de fets. La proposta va ser aprovada per unanimitat.

Pobresa energètica. Es va proposar sol ·l icitar al Consel l Comarcal de la Selva que inclogui el municipi d 'Anglès, en

la sol ·l icitud per demanar adherir-se en el Conveni marc de col ·laboració amb entitats locals relacionades amb

actuacions dels seus Serveis bàsics d'Atenció Social , destinades al reemborsament de la despesa real itzada durant

l 'any 2015 i per obl igacions contretes durant aquel l any i pagades abans del 10 d'octubre, amb fons propis de

l 'entitat, referides a la cancel ·lació del deute de subministrament de serveis bàsics de les companyies

subministradores, de les persones en situació de risc d'exclusió residencial , mesures urgents per afrontar

l 'emergència social en l 'àmbit de l 'habitatge i la pobresa energètica degudament acreditats pels Serveis bàsics

d'Atenció Social . Aquesta proposta va ser aprovada per unanimitat.

Resum dels comptes de l'homenatge a la Gent Gran
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Subvencions
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Grup PAU

Des de l 'oposició continuem trebal lant pel poble, presentant propostes i

suggeriments. Algunes vegades ens han escoltat i d 'altres, no. Hem tornat a

demanar que la gent d'Anglès, que uti l i tzi espais i materials del poble, no

hagi de pagar ni fer-se responsable dels actes. A CiU i ERC no els ha semblat

bé. ; entenem que la responsabi l itat recau sobre la persona del poble que

en representació de veïns o entitat demana permís a l Ajuntament per fer un

acte com sopar de col les, veïns del carrer etc

Esperem resposta sobre :Condicionament dels vestidors i sanitaris del camp de futbol i piscines municipals, cada

dia que passa hi veiem més humitats ; els murs de protecció del recorregut del Rissec la mainada pot caure

fàci lment ; les protecció elèctrica dels punts accessibles, sobretot pels infants; la protecció del Centre de Dia per a la

nostra gent gran; Pom; la passera de Can Viel . . .

Com a grup estem contents dels més de 200.000 euros que disposa l` Ajuntament fruit de les accions fetes per

PAU en la legislatura passada

Sí que ens han fet cas pel que fa a adequar els carruatges de la cavalcada dels Reis, ja que aixì la comissió de Reis

s` els hi treu una responsabi l itat que assumien .Demanar reposar la gespa del camp de futbol i el canvi de les

canonades obsoletes. així com el clavegueram No podem estar d'acord, com així ja hem manifestat, amb l 'augment

dels preus dels impostos i taxes, basant-nos en els sous de la gent que no s'apugen, Tampoc podem estar d` acord

en que els veïns del carrer Santiago Rossinyol tingui que pagar els desperfectes del torrent.

Ens dol molt que les nostres campiones mundials de Fanky, per manca d'espai municipal , hagin hagut d'anar al

poble veí d'Amer per tal de poder entrenar i desenvolupar les seves tasques.

Estem preparant suggeriments i al ·legacions sobre el Pla de Prevenció d'incendis, i de protecció , atès que creiem

que la ubicació d'Anglès i el seu entorn requereixen un estudi especial per a una major seguretat de tothom.

La gestió de residus a Anglès.

Les deficiències en la gestió de residus en el nostre municipi són més que evidents.

Però en aquest tema tant la ciutadania com les institucions hi tenen la seva part de

responsabi l itat.

L'ajuntament ha augmentat les hores que està oberta la deixal leria. Un fet que alguns

ens vendran com una mil lora, però que a nosaltres ens sembla poc. Per això creiem

que s'hauria d'anar augmentant fins a arribar a obrir, n i que sigui unes hores, de

di l luns a dissabte.

És evident que cal trobar un nou emplaçament per la deixal leria i donar-l i uns horaris que permeti que els habitants

d'Anglès la puguem uti l i tzar amb regularitat, però també cal responsabi l itat de tots i totes per a gestionar els residus

correctament. Massa dies, fins i tot caps de setmana sencers, podem veure als contenidors de la nostra vi la

objectes com matalassos, neveres, fluorescents.. . Que deixen veïns i veïnes de vi la.

La gestió de residus no és un tema menor i cal que tots i totes siguem conscients de la necessitat de fer-ho

correctament, ja que ens juguem el futur de la nostra generació i de les properes que vindran.

Grups Municipals

CUP Anglès
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Anglès es mou
En Nil Perujo i la seva obra.

Qui ets?

Sóc un ésser que sento i a partir

d’aquí construeixo. Tot el que surt de

mi és perquè ho sento. Jo entenc les

persones d’aquesta manera: tenim

un instint podríem dir quasi animal ,

una experiència que adquirim de la

interacció amb els altres i això es

veu i queda reflectit amb el que un

fa. I jo concretament faig des de

l ’ inconscient, des d’aquest sentir

que és més potent quan tinc

problemes o entrebancs: és l lavors

quan més creo.

És per això que la meva persona i el

meu desenvolupament artístic van

de la mà, no es poden diferenciar,

precisament perquè neixen d’aquest

sentir interior i íntim.

Ostres Nil, això és una filosofada!
Jo amb referia a quants anys tens,
què has estudiat...

Ah! . . . Em dic Ni l Perujo Puig, tinc 24

anys i sóc d’Anglès.

Al acabar l ’ESO vaig fer el Batxi l lerat

artístic a Amer, després vaig anar a

l ’Escola d’Art i Superior de Disseny

d’Olot a estudiar el CFGS Pintura

apl icada al mur, per finalment

estudiar a la Universitat de

Barcelona el grau de Bel les Arts

(especial ització en gravat) que he

acabat aquest juny.

Vaja, jo em pensava que et
dedicaves a la pintura!

Bé sóc manetes i habi l idós, en

real itat ho toco tot, però a la

universitat no em vaig sentir recolzat

en el real isme figuratiu que jo pinto i

sentia que no em podien donar

l ’evolució tècnica que jo vol ia, i per

això em vaig especial itzar en gravat.

Perquè pintar ho puc fer en

qualsevol l loc.

Però aquest estiu has rebut un
premi molt important de pintura...

Sí. Aquest estiu he pogut gaudir del

Curso de Pintores Pensionados

2016 de La Real Acadèmia de

Historia y Arte de Sant Quirce

(Segovia). Seleccionen a un alumne

de cada facultat de Bel les Arts de

l ’estat, enguany érem 16, i la beca

consisteix en estar tres setmanes

pintant el paisatge d’al là Castel la i

Lleó amb tot pagat.

Al final de l ’estança es fa un concurs

amb totes les obres que els

pensionados han pintat i aquest

agost la meva obra “Segovia vigi lada

por la muerte” va rebre la medal la

d’or.

Enhorabona! Pots explicar una
mica el procés de pintar el quadre i
de què va?

Jo sóc molt lent pintant i des del

principi ja vaig veure quina seria la

meva obra bona, i per això l i vaig

dedicar molt temps i energia.

Després d’estar 3 dies observant,

meditant, en contacte amb la natura

i la l lum del Monte de la Piedad,

vaig tenir clar que al haver estat més

temps del normal en aquel l l loc jo

mateix ja formava part d’aquel l

paisatge i que el que vol ia plasmar

en el quadre era la l lum, el que

sentia, l ’atmosfera pictòrica d’aquel l

indret.

Tornem al que expl icava al principi ,

de que la meva obra és sentida i per

això, a pesar que “Segovia vigi lada

por la muerte” és un quadre

agressiu, que no és fàci l de mirar

perquè hi ha 3 pi lars i la catedral

que trenquen verticalment el quadre

i que la paleta de colors majoritària

és molt reduïda perquè la major part

del quadre està a la penombra, que

crec que el jurat va valorar-lo per

sobre dels altres quadres que per a

mi només eren pintats.

I ara, què?

Doncs aquest any és la prova del

meu futur, en el sentit que el vul l

dedicar a trebal lar molt, a pintar

“La meva obra no és
bonica sinó sentida”
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Però per nosaltres no és un ja hi

hem arribat i ja ho tenim tot, sinó

que sempre volem més, sempre

volem arribar més enl là perquè el

patinatge és la nostra passió, la

nostra vida.

El més important és que sense el

suport de les famíl ies, dels amics,

del club i de totes les persones que

ens segueixen a tot arreu nosaltres

no hauríem arribat on som.

de les puntuacions és una sensació

de fel icitat, és el moment el qual una

veu que tot l ’esforç i sacrifici de la

temporada val la pena. I a més a

més, aquesta vegada la i l ·lusió va ser

encara molt més gran perquè l ’èxit

obtingut va ser totalment inesperat!

Com ha sigut el teu camí fins
arribar a un Campionat del món?

Esforç, dedicació i sacrifici és el món

de l ’esport i el patinatge no és

diferent.

Aconseguir l ’equi l ibri , la

companyonia i el que significa

“nosaltres som un equip”, “tots som

una” amb 24 patinadores, assol ir

això és impressionant.

Per tal de poder aconseguir això

portem moltíssimes hores

d’entrenament, els quals no es pot

faltar perquè sinó fas anar

malament al grup.

Cal dir que és difíci l trobar dies i

hores per poder entrenar ja que som

moltes i cadascuna estudia i/o

trebal la, per això ho sacrifiquem tot,

caps de setmana, nadals i festius,

famíl ia i amics.

Però de totes maneres quan una

decideix entrar en aquest món ja

sap a on es posa i sap el sacrifici

que això comporta.

Joves amb empenta

Laia Solé. Subcampiona del món de patinatge

Laia, explica'ns com ha estat
l'experiència de participar en un
Campionat del Món.

L’experiència de viatjar a Itàl ia ha

estat fantàstica i inobl idable! Vam

marxar de Girona amb moltíssimes

ganes, molt i l ·lusionades i amb la

mental itat d’anar a gaudir el

campionat, d’anar a fer el que

sabem. Itàl ia és un dels països

mare del patinatge i té equips molt

bons, a part dels equips catalans i

per això, aquest any sabíem que era

molt difíci l aconseguir una bona

posició al podi .

El dissabte al matí vaig sortir dels

entrenaments amb molt bon gust de

boca, molt contenta perquè ens van

anar molt bé. A la tarda, abans de

sortir a pista, tenia els nervis a flor

de pel l , ganes de sortir, de gaudir i

el més important, de fer gaudir a tot

el públ ic.

Al acabar el bal l tenia una

satisfacció enorme, al veure que tot

el públ ic estava aixecat, xiulant,

cridant, aplaudint. . .

A més a més, de sentir la

companyonia entre totes i real itzar

les nostres pinyes de grup, que és el

mil lor de tot, sentir que totes som

com una gran famíl ia. Les emocions,

els plors i crits d’alegria, les

abraçades entre totes.. . al moment

molt, per seguir-me coneixent i

alhora desenvolupar-me

artísticament, compaginat amb

feines i encàrrecs esporàdics que em

permetin subsistir econòmicament.

Perquè a la fàbrica sempre tinc

temps d’anar-hi , però ara vul l fer el

que sento.

Per acabar, què els hi diries als
joves?

Els hi diria que facin el que sentin,

que no deixin de creure en el que

creuen. Que siguin el ls mateixos,

que deixin de banda les pressions i

siguin sincers i humils amb el ls

mateixos. I que tinguin experiències,

que no es conformin amb el que

tenen.
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Anglès es mou
En Joan Masats, la Judit Costa i en Lluc Costa, voluntaris a Grècia

Del 2 al 22 d’agost, en Joan Masats
ha real itzat una estada a Grècia

participant en el projecte Lleure cap

a Grècia. Li hem fet un parel l de

preguntes perquè ens expl iqui la

seva experiència.

Bones Joan, què és el projecte
Lleure cap a Grècia?

El projecte de Lleure cap a Grècia

neix a l ’Abri l de 2016 a partir de la

proposta d’un cau de Girona de

portar activitats per infants i joves a

un camp de refugiats.

L’equip motor d’aquest projecte ha

estat format per un total de 30

persones vinculades amb el món del

l leure des de fa anys i 19 han

real itzat l ’estada al camp.

L’objectiu del projecte Lleure cap a

Grècia és, en la mesura del possible,

ajudar i mi l lorar la situació dels

infants i joves que viuen al camp de

refugiats de Skaramagas. Per tant,

s’han portat a terme diferents

accions, com activitats, jocs, danses,

organització de gimcanes i partits de

futbol , vòlei o bàsquet.

Com vau escollir el camp on anar a
desenvolupar el projecte?

La recerca d’un camp de refugiats

on desenvolupar el projecte va

comportar establ ir una xarxa de

contactes entre diferents ONGs, però

finalment el contacte definitiu va ser

el d’una voluntària independent que

havia estat a Skaramagas. El la ens

va proporcionar l ’accés a través de

la ONG noruega A Drop in the Ocean.

Aquesta organització fa poc temps

que trebal la amb els infants i joves

al camp i, per aquest motiu, el

projecte inicial s’ha anat adaptant

un cop arribats al camp.

A més, també s’han coordinat

l ’organització d’activitats amb les

altres organitzacions del camp,

creant un model d’activitats

setmanals, que es complementa

amb un dossier d’activitats, per tal

de garantir la continuïtat del

projecte.

També s’han detectat mancances

que s’han intentat solucionar amb

petites accions.

Per una banda, els mestres de

l ’escola ‘Hope School ’ , escola

gestionada per la comunitat, van

manifestar que molts infants no

acudien a l ’escola i Lleure cap a

Grècia va implementar el “School

bus” (Madrassa bus). Aquesta

iniciativa consisteix en recol l ir els

nens i nenes que tenen classe,

picant la porta de casa seva cantant

una cançó amb un autobús de cartró

per incrementar així l ’assistència a

l ’escola.

Per altra banda, el grup també ha

desenvolupat noves activitats

adreçades a col ·lectius específics on

encara no s’hi havia intervingut

massa: els joves i les dones.
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Joves amb empenta

Fa justament dos mesos, després de

dues setmanes intenses, la Judit
Costa tornava de Grècia.

Explica'ns quan i com vas decidir
marxar a Grècia

Va ser a finals de juny, després

d'estar uns mesos mobil itzant-me

amb companys i companyes de la

Plataforma Girona Acul l , que vaig

decidir anar-me'n dues setmanes a

fer de voluntària, per tal d 'aportar el

meu petit gra de sorra i conèixer el

problema de primera mà.

En quin camp vas anar?

Jo vaig anar a fer de voluntària a un

camp il . legal que havíen creat, de

forma espontània, persones

refugiades. Aquest estava situat en

un parc al bel l mig de la ciutat grega

de Tessalònica. Durant aquel ls dies

jo, juntament amb altres voluntaris i

voluntàries, vam estar dormint al

carrer amb tots el ls i el les.

Nosaltres, però, sabíem que al

tornar a casa tindríem novament

totes les comoditats, el ls ja no

tenien absolutament res.

Com era la vida en el Camp?

La nostra feina al parc consistia en

repartir menjar i aigua que ens

proporcionava una mesquita

propera, o que era comprat gràcies a

les aportacions econòmiques de

persones anònimes de diferents

paisos. És dur veure que no tenen

menjar, aigua, l l i t on dormir, que fan

cua per recol l ir sabates o roba

usada.. .Ho han perdut tot, menys el

més important l 'esperança i el

coratge de seguir endavant per

intentar refer la seva vida en un

entorn segur per el ls i els seus

fi l ls/es.

A més a més de la compl icada

situació que han de fer front

diàriament, hi ha els entrebancs que

es van trobant pel camí: traficants

que fan negoci de la seva desgràcia

cobrant 1000 euros per persona

amb la promesa d'ajudar-los a

creuar la frontera. Somni que,

moltes vegades, al cap d'un parel l de

dies, s'ha esvaït al ser retornats a

Grècia i havent perdut tots els

diners.

La pol icia tampoc els hi posa fàci l .

De fet durant les meves dues

setmanes d'estada al là he vist com

era desmantel lat el camp i com els

amenaçaven de fer servir gasos

lacrimògens. Per altra banda, els

polítics popul istes demonitzen els

refugiats i els fan culpables de tots

els mals i això marginal itza encara

més als refugiats.

Amb què et quedes de
l'experiència?

He sigut observadora directa de les

dificultats econòmiques de Grècia i

com l 'al lau de refugiats de diferents

nacional itats ( sirians, afganesos,

iraquians.. . ),

suposen una

l losa que

al imenta la

intolerància i la

xenofòbia.

Ara, una vegada a casa, continuo

mantenint el contacte amb algun

d'aquel ls refugiats/des amb qui vaig

forjar amistat i em fa fel iç que

alguns, pocs, han aconseguit ja

travessar la frontera d'un altre país.

Continuo col . laborant amb diferents

plataformes per intentar fer visible la

situació. . . Crec que des de les

escoles és essencial al imentar el

valor de l 'hospital itat perquè el que

estan visquent ara el ls/es, no fa

massa anys ho van viure els nostres

avis.

Per això hem d'exigir que s'obrin

fronteres. Tothom ha de tenir dret a

veure crèixer els seus fi l ls/es en un

l loc segur i a un futur digne.

Com es finança tot aquest
projecte?

Els voluntaris que vam real itzar el

projecte al camp ens vam pagar el

vol , l ’estada i el menjar. Durant els

mesos previs a l ’estada vam

real itzar actes de difusió, activitats

de recaptació de fons (vermut

sol idari , espectacles, rentat de

cotxes, etc) i l ’ in ici d’una campanya

de micromecenatge.

Fins a dia d’avui s’han obtingut

4.500 euros, 700 dels quals ja s’han

invertit en material pels infants i

s’està valorant altres projectes i

necessitats en el camp o en d’altres

espais per destinar-hi més

aportacions.

Hem d'agrair a totes les empreses i

particulars que han col ·laborat a la

campanya de micromecenatge.

També a Minyons

Escoltes i Guies,

als Scouts de

Grècia, al Centre

Scout PYVA d’I l ion i

a les ONGs A Drop

in the Ocean i

Pampikari . En l ’àmbit institucional , el

projecte ha comptat amb el suport

d’Oficina de la Cooperació de la

General itat de Catalunya.

“Tothom ha de tenir dret
a un futur digne"
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Anglès es mou

Va ser a principis d’agost quan en

Lluc Costa va aterrar a Grècia.

Desprès d’unes setmanes fent

contactes i enviant correus

burocràtics, la organització de caire

educatiu i lúdic de la qual n’era

partícip, va enviar-lo de voluntari al

Camp de Lavrio, a tocar del turístic

Cap Súnion.

Explica'ns com has viscut en
primera persona la vida en un camp
de refugiats:

Parlant des d’una òptica personal ,

una vegada tens programat aquest

viatge és convenient defugir d’ idees

resolutòries. Després de prendre

part en la tasca humanitària, quan el

voluntariat acabi, el problema de

fons continuarà al là mateix on l ’has

trobat.

També pots pensar que hi vas

conscienciat, que intueixes el

panorama que t’hi trobaràs, o fins i

tot que pots estar relativament

“preparat” per sentir/veure

situacions colpidores, però la veritat

és que un cop trepitges el camp, la

majoria d’aquestes idees que duies

en ment s’esvaeixen.

És cert, que el camp de Lavrio té

capacitat per a cobrir la majoria de

necessitats materials primàries de

qui hi fa vida, és un camp mil itaritzat

(per la marina grega) en el que els

refugiats/des i les forces de l ’ordre

mantenen una convivència cordial i

segura, al lunyant-se d’altres casos

de campaments a Grècia en els que

la repressió mil itar arriba a punts

alarmants.

Fins i tot disposava d’un programa

educatiu gestionat per una

organització per intentar atenuar en

mesura del possible les carències

didàctiques dels infants.

Però malgrat aquestes condicions,

les quals ni es plantegen en la

majoria de camps, quan un veu a un

grup de persones reunides a les

portes del recinte, acomiadant entre

plors i abraçades esperançadores

als membres més joves d’una famíl ia

que parteixen a creuar la frontera

cercant un futur estable però sense

saber el que es trobaran

exactament.. . I ajudades per màfies

que es lucren de la misèria i deixant

enrere a mare, pare i algun dels

germans/es petits, és en aquest

moment en el que un se n’adona

que mai podrà ser suficientment

conscient, per molt que hi convisqui ,

del drama que els ha tocat viure a

tants per culpa de tan pocs.

En Joan Masats, la Judit Costa i en Lluc Costa, voluntaris a Grècia

XERRADA - COL·LOQUI

Si voleu conèixer més a fons l 'experiència d'aquests tres anglesencs a

Grècia, així com la real itat dels camps de refugiats en general ,

l 'Ajuntament d'Anglès i la CUP d'Anglès estem preparant el següent

acte:

12 de Novembre - 6 de la tarda

Sala Fontbernat

La real itat del refugiats de Grècia

L'acte comptarà amb la presència d'en Joan, la Judit i en Lluc

acompanyats per convidats experts en el tema de la crisi de refugiats.
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Joves amb empenta

Sota el clam de l’òliba,

de Carla Pérez López. Guanyadora

de la categoria Jov2.

Sota el clam de l ’òl iba, ja no era

l ’al iment càl id i dolç el que

impregnava el seu musel l , si no el

sabor oxidat de la sang que havia

brol lat del cos de sa mare després

de caure al terra, abatuda.

Sota el clam de l ’òl iba, la penombra

havia embolcal lat el cel massa aviat,

aquel la nit. I els l ladrucs roncs dels

gossos d’orel les caigudes, i el sorol l

agut de la trompeta i els tres trets

que haurien pogut travessar-lo a el l ,

ressonaven com els trons

esfereïdors d’una tempesta que

esclatava dins seu; un record, quasi

irreal , que l i encongia de forma voraç

i permanent el cor.

Sota el clam de l ’òl iba, la soledat

començava a fer-se dolorosament

insuportable. Els seus ul ls amarats

de l làgrimes glaçades, gairebé

desorbitats, no havien deixat de

buscar, ni per un moment, a qui més

necessitava. Però el la, ja mai no

tornaria.

Aviat, el Ter va aparèixer al seu

davant. Havia caminat sense rumb,

entre la malesa, tanta estona.. .

Estava esgotat, famèl ic, espantat.

Amb el pas tremolós, vaci l ·lant, va

aproximar-se a la vora del riu i ,

observant amb deteniment els seus

propis ul ls en el reflex de l ’aigua, va

saber que, aquel la, era l ’ú ltima

matinada que sentiria el clam de

l ’òl iba.

Visita obligatòria.

d’Aina Bosch Col lel l . Guanyadora de

la categoria Jov3.

Saps? Cada dia quan surto de casa

per venir a veure’t, la meva mare em

surt amb la mateixa història: que si

he de passar pàgina, que si ja fa

més d’un any, que si no m’ajuda

gens venir tan sovint a veure’t. . . Fins

i tot el meu pare, que ja saps tu que

no creu gens en psicòlegs, em va dir

que potser m’aniria bé anar-ne a

veure un. Jo sí que crec en psicòlegs,

però no hi aniré. No suportaria

tornar a expl icar aquel la maleïda nit.

Ja l ’he expl icat prou vegades: a la

pol icia local , als de l ’ambulància, als

mossos, als teus pares, als de la

col la. . . Estàvem a Amer, a la festa

d’en Jul ià. Hi havíem anat junts amb

la teva moto, com fèiem sempre. Ens

vam quedar fins al final i vam ajudar

a recol l ir. Plovia. Devien faltar poc

per les sis del matí perquè

començava a clarejar. I vam fer el

nostre ritual : esmorzar a Can

Centena i cap a dormir. Com feies

sempre, vas comprar croissants pels

de casa i , com si no ho sabés, em

vas dir que els hi agradaven de

xocolata. Vam pujar a la moto.

Recordo el contacte físic que impl ica

anar de dos en una moto petita com

la teva. Recordo que tots dos

portàvem casc. Recordo velocitat,

l lums dels cotxes de cares. Recordo

riures. Molta pluja. Recordo que vam

avançar un cotxe. I no recordo res

més fins que vaig ser a l ’hospital i

em van dir que tu havies mort.

Mentida. Mentida i mentida.

Recordo que conduïa jo la teva moto.

Sense carnet. Però això no ho he dit

a ningú.

Concurs de microrelats

El passat di jous 28 d’abri l es va

celebrar a la Bibl ioteca Joaquim

Bauxel l d’Anglès, l ’entrega de premis

de la segona edició del Concurs

l iterari juveni l Ter-Brugent, Premi

Sant Jordi 2016.

Dues de les tres premiades van ser

joves escriptores d'Anglès: la Carla

Pérez i l 'Aina Bosch.

Com a reconeixement a la seva obra,

us compartim els seus microrelats.
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Anglès es mou
Els colors de Girona. Jordi Gamell

“El passat 2 de Novembre, coincidint

amb Les Gales, s'inaugurava a la

Bibl ioteca Joaquim Bauxel l la meva

exposició "Els Colors de Girona". La

meva gran sorpresa va ser poder

tenir la presència de l ’ I l ·lustríssim

president de la Diputació de Girona

Pere Vi la, juntament amb els

alcaldes dels pobles voltants. El

recolzament d'amics i famil iars,

juntament amb les paraules de la

nostra alcaldessa i del president de

la Diputació, em varen fer sorgir una

emoció i alegria especial . Aprofito

amb aquestes 4 ratl les per donar les

gràcies a tots els que d'una manera

o altra m'heu donat suport en

aquest projecte fotogràfic.

I a la gent d'Anglès, la meva gent,

donar ànims per poder tirar

endavant un poble, el qual l 'hem de

tornar a tenir en el l loc que es

mereix, sent un referent econòmic i

social a les nostres comarques.”

Jordi Gamel l Balaguer
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Espai d'Entitats

Després d'un segon trimestre ple

d'activitats hem passat a un tercer

una mica més tranqui l ja que hem

fet vacances al mes d'agost. Malgrat

tot, no hem parat!

Al ju l iol hem fet casal i entrenaments

i hem celebrat l 'in ici de vacances

amb una exhibició interna dels

reptes assol its per les nostres

patinadores. I des d'in icis de

setembre ja estem entrenant altre

cop.

Destaquem aquest trimeste la

participació de dues de les nostres

patinadores en els Campionats

territorials Aleví i Benjamí, i

recentment en el Campionat Català

Benjamí.

Hem començat de nou a anar a

trofeus com el de Vidreres i algunes

de les nostres patinadores ja s'estan

preparant per real itzar proves de

nivel l ben aviat.

També hi ha hagut canvis en el

nostre equip tècnic.La monitora

Anna Juvé deixa el club per

incorporar-se com a jutge en el món

del patinatge. Des d'aquí volem

agraïr-l i la feina feta tots aquests

anys i desitjar-l i moltes satisfaccions

en aquesta nova etapa que

comença.

Arran d'aquest fet s’ incorporen al

nostre equip tècnic 2 monitores que

han format part del club com a

patinadores: la Laia Solé i l 'Aida

Arnau.

Us recordem que tothom qui vulgui

està convidat a provar de patinar en

els següents horaris: dimarts i di jous

de 17:30 a 18:30.

Podeu contactar amb el club

enviant-nos un mail a

clubpatiangles@gmail.com .

També podeu seguir-nos al facebook

del club.

Club Patinatge Anglès
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Acte de reconeixement
Aquest trimestre volem donar les gràcies a les cosidores que, amb la seva

habi l itat i la seva generositat, ens han acolorit els arbres de la Plaça

Catalunya tot donant a la Plaça un aire nou i renovat.

També volem fel icitar a l 'equip "El Pompeu Camina", un grup format per

pares i mestres de l 'escola Pompeu Fabra que va participar en la cursa

sol idària de l 'Oncotrai l . Més enl là de marques i resultats el que ens fa sentir

més orgul losos és que l 'equip d'Anglès és l 'equip que més fons va recaptar

de tots els equip participants amb més de 3000 .

Un altre equip format pels anglesencs Xevi Bassà, en David Novas, en

Joaquim Ol iveras, en Jul i Luzon, en Carles Barnada, en Joan Puigderajols, en

Jordi Blánquez i en Pere Planel l aha participat i completat amb èxit la marxa

Matagal ls- Montserrat: un marxa de 85 km amb final al monestir.

Fel icitem també a l ’Àngel Piel ies i en Josep Bundó pel bon resultat obtingut

a la Marató de Lisboa el passat 2 d’octubre.
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Un cop d'ull a...
Ramon Verdolet

En Ramon és de Sant Hilari. Va
entrar a treballar a l’ajuntament
com a auxiliar de secretaria
l’octubre del 2014. Ramon,
explica’ns la teva impressió en
arribar.

Fa molt temps havia estat regidor a

Sant Hi lari i professionalment havia

estat al departament d’acció social i

ciutadania (Benestar Social ) a la seu

central de la General itat a Barcelona

com a tècnic de gestió. També vaig

estar al departament d’empresa i

ocupació de Girona i al gabinet

jurídic de la General itat a Girona fent

substitucions.

Quan vaig arribar vaig tenir una

impressió que entrava a trebal lar

amb una casa amb un encant

especial , amb molt de simbol isme

per a la gent d’Anglès.

Em vaig trobar molt ben acol l it per

tots els companys i companyes que

hi trebal len, els quals em van fer

conèixer el municipi , que jo només

coneixia de passada en baixar de

Sant Hi lari per Osor quan encara no

existia l ’eix transversal .

Quines tasques realitzes a
l’ajuntament?

Dono suport a la secretària

municipal en temes de personal ,

preparació de Juntes de Govern,

preparació de Plens i Comissions

informatives. També sóc el

representant de l ’Administració quan

hi han eleccions.

En aquests dos anys segur que

molts anglesencs m’han vist molt

sovint. Ocasionalment substitueixo

algun company fent tasques de

suport a regidors i alcaldia així com

registre civi l .

Aquesta entrevista és diferent ja
que avui és el teu últim dia a
l’ajuntament i aprofitem per donar-
te les gràcies pels serveis prestats.
Explica’ns com és que marxes.

Va sortir una plaça vacant en el

Gabinet Jurídic de la General itat a

Girona en la que jo ja havia trebal lat

real itzant substitucions i m’hi vaig

presentar. Fa poc em vaig casar i ara

visc a Girona i trebal lant a la seu de

la General itat ho tinc més a prop.

També conec les funcions i tasques

per ja haver-hi trebal lat

anteriorment.

Em fa molta recança deixar

l ’ajuntament d’Anglès perquè el

tracte des del primer dia sempre ha

estat molt bo tant amb els companys

com amb els polítics. Sempre m’han

fet sentir com un anglesenc més.

Què ens desitges als anglesencs i
anglesenques?

Una de les coses que vaig descobrir

és tot el passat industrial de la Vi la,

especialment amb la Burés. Desitjo

que aprofitin aquest patrimoni fent

promoció econòmica i turística amb

un projecte de turisme industrial . A

Sant Hi lari per exemple, el tema del

turisme relacionat amb l’aigua ha

sigut un fet important pel creixement

del poble.

Crec que aquí també es podria

explotar els recursos turístics basats

en l ’entorn del Ter i les Vies Verdes

perquè precisament Anglès es troba

en un l loc estratègic a caval l entre la

Selva i el Gironès.
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Informació de Servei
Naixements:

07.07.16 Roger Vi la Vera, fi l l de Jordi i Aina

05.07.16 Judit Rovirola Artigas, fi l la de Arcadi i Marta

19.07.16 Nonna Albó Serramitja, fi l la de Xavier i Vanessa

31.07.16 Angela Dariel le Macedo Maradiaga, fi l la de Orlando i Dania

04.08.16 Leonel Freitas Muriel , fi l l de Deysi Rosario i Bruno Manuel

25.08.16 Maher Gheziel Kamar El Al lal i , fi l l de Redouan i Noura

27.08.16 Judit Lorete Bal lestero, fi l la de Carlos i Noemi

08.09.16 Malak Aoulad Belayachi Azouz, El Ayachi i Khetam

25.09.16 Mariam Zadakht Boudel louz, Youssef i Asmae

27.09.16 Ekamjot Kaur, fi l la de Gurpreet i Prinka

29.09.16 Tajman Singh, fi l l de Arminder i Rajwinder

Matrimonis:

16.07.16 Albert Bosch Taberner i Laura Zamora Jimenez

09.09.16 Ricardo El ias Ferrer Artola i Mireia Canal Steegmann

09.09.16 Jose Riumal lo Valdiviejas i Joana Güel l Casals

23.09.16 Manuel Grande Soler i Jessica Moragas Moragas

23.09.16 Albert Jordi Vendrel l Violant i Laia Terol Gimeno

24.09.16 Georgiha-Marian Sauciuc i Maria Mercedes Muñoz Avi les

28.09.16 Pedro Argemi Heras i Lorena del Rosario Mijango Casti l lo

28.09.16 Mohammed Meziane Bartal i Sal iha Abdessamie

30.09.16 Albert Pont Alsina i Eva Fel ip Vi là

07.10.16 Didac Pujades Gonzalez i Daniela Todorova Georgieva

08.10.16 Jose Font Comajoan i Yolanda Valderrama Alarcon

Defuncions

26.06.16 Joaquima Xifra Garriga

14.07.16 Jaime Jul ia Pla, 78 anys

16.07.16 Mansueto Casadeval l Pujolràs, 85 anys

18.07.16 Joan Palou Plana, 91 anys

30.07.16 Josep Castañer Serrat, 92 anys

06.08.16 Juan Fontane Figareda, 83 anys

05.08.16 Montserrat Vi laró Planchart, 93 anys

14.09.16 Valentín Val lé Vivas, 89 anys

16.09.16 Agustí Cul lel l Orri , 86 anys

23.09.16 Rosa Bruns Boada, 83 anys

02.10.16 Maria Ol ió Ll istosel la, 82 anys

05.10.16 Joaquima Ll istosel la Puig, 100 anys

06.10.16 Josep López Ruiz, 72 anys

10.10.16 Lluís Suros Sayols, 86 anys

10.10.16 Josep Rosel l Bosch, 92 anys

10.10.16 Antoni Pol Serrat, 68 anys
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GOVERN OBERT: Sessions informatives

1a Sessió de Govern Obert:

Dijous 3 de novembre a les 20:30 a la Sala Fontbernat.

20:30 - Tràmits electrònics amb l 'ajuntament i altres administracions

mitjançat certificats digitals (idCat, idCat Mobi l , DNI-e).

21:00 - Presentació del portal de govern obert som.angles.cat i

demostració pràctica de participació.

21:30 - Pressupostos participatius, bases i funcionament.

2a Sessió de Govern Obert:

Dissabte 12 de novembre d’11 a 13 h a la Sala Fontbernat

Monogràfic pressupostos participatius i planificació del 2017. Torn obert

de propostes.

DIMECRES 23 DE NOV. - TARDA - DONACIÓ DE SANG AL CAP

Farmàcies de guàrdia

Informació de Servei

Servei de transport per Tots Sants

"ENTENDRE LA

FACTURA DE LA

LLUM: QUÈ PAGUEM,

PERQUÈ I COM

REDUIR-HO"

Xerrada a càrrec de Xènia I l las,

consultora ambiental .

La xerrada té per objectiu

expl icar què es paga amb la

factura de la l lum i quines

opcions tenim a l 'abast de la

mà, tant per reduir la despesa

com per reduir el consum

energètic.

BIBLIOTECA JOAQUIM
BAUXELL

29 de novembre a les 8 del
vespre.

60 ANYS D'AGRUPAMENT ESCOLTA A ANGLÈS

Tothom que vulgui participar en la preparació dels actes del seixantè

aniversari , el dissabte 25 de novembre a les 20:30 hores, ens

trobarem a la sala Fontbernat per parlar-ne.




